
SINDIKATI

Za manjše obremenitve
in prednostne naložbe

Predsedstvo občinskega sindi-
kalnega sveta je na svoji seji konec
septembra ob obravnavanju pred-
loga sprememb in dopolnitev do-
govora o (emeljih družbenega na-
črta občine ugotovilo, da je beži-
grajski izvršni svet pri pripravj obeh
dokumentov upošteval dogovorje-
ne roke in odgovomo obravnaval
vse pripombe družbenopolitičnih
organizacij v občini.

-Predlog predsedstva bežigraj-
skega sindikalnega sveta, da bi
med naložbami v tem petletnem
obdobju obdržali tudi Termikino
tovarno termoizolacijskih elemen-
tov pa ni obveljal zato, ker ta orga-
nizacija združenega deta ni v roku
phpravila konkretnega programa
te svoje zamisli,« je poudafil na seji
rodpredsednik bežigrajskega
zvišnega sveta Kosta Bizjak. Seve-
da pa bo o dokuinentih tekla .-ad-
nja beseda na občinski skupSčini.

Tudi pobuda sindikata, naj bi poča-
kali z ureditvijo Navja ni bila osvo-
jena. saj so dela že v zaključni fazi.
Predsedstvo občinskega sindikal-
nega sveta je podprlo prediog
sprememb in dopolnitev omenje-
nih dokucnentov in predlagalo da
jih zbori skupščine sprejmejo. te-
prav v Ljubljani že vedno nista us-
klajeni podroiji stanovanjskega in
komunalnega gospodarstva. Pred-
lagali so tuai. naj delegati občmske
skupščine upoštevajo tisti variantni
predlog za reševanje stanovanjskih
potreb, ki ne bo predstavljal večje
obremenitve za gospodar$ivo

Na ra£unu samouD-avpe tntore-
sne skupnoiti za oružbeni stan-
dard ss je nabral denar, ktga zaradi
prepovedi neproizvpdnih ^aložb "••
mogode pofabi'' v ta namen ^ala
so čiani piedsedstvs občinskega'
sinorkainega sveta menih. na| bi se
stedstva v to samoupravno intere-

sno skupnost, ki je menda edina
takšna v naSi republiki, združevala
še naprej - po stopnji 1 odstotek za
vračanje posojilnih anuitet za ob-
činsko stavbo, 1.8 odstotka pri-
spevkov pa naj bi se v bodoče zdru-
zevalo na žiro računu samouprav-
ne interesne skupnosti namensko
za posojila organizacijam zdru2s-<
nega dela za prvenstvene naložbe v
naši občini.

Na seji so se dogovorili tudi o
sklicu sestanfca detegatov za 10.
kongros stovenskih smdikatov za
dogovof o tematskih razpravah na
kongresu in o sodetovanju detega-
tov v Dosameznih komisijah. O prK
pravah občinske organizacija Zve-
zs sindikatov Slovenije na kongres
"K> 79. septembra razpravliala tudi
občinska konferenca zveza komu-
nislov.
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